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From the #1 New York Times bestselling author of Big Little Lies

Could ten days at a health resort really change you forever? In Liane Moriarty’s latest
page-turner, nine perfect strangers are about to find out...

Nine people gather at a remote health resort. Some are here to lose weight, some are
here to get a reboot on life, some are here for reasons they can’t even admit to
themselves. Amidst all of the luxury and pampering, the mindfulness and meditation,
they know these ten days might involve some real work. But none of them could
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imagine just how challenging the next ten days are going to be.

Frances Welty, the formerly best-selling romantic novelist, arrives at Tranquillum
House nursing a bad back, a broken heart, and an exquisitely painful paper cut. She’s
immediately intrigued by her fellow guests. Most of them don’t look to be in need of a
health resort at all. But the person that intrigues her most is the strange and
charismatic owner/director of Tranquillum House. Could this person really have the
answers Frances didn’t even know she was seeking? Should Frances put aside her
doubts and immerse herself in everything Tranquillum House has to offer – or should
she run while she still can?

It’s not long before every guest at Tranquillum House is asking exactly the same
question.

Combining all of the hallmarks that have made her writing a go-to for anyone looking
for wickedly smart, page-turning fiction that will make you laugh and gasp, Liane
Moriarty’s Nine Perfect Strangers once again shows why she is a master of her craft.

作者介绍: 

Liane Moriarty is the bestselling author of seven novels: Three Wishes, The Last
Anniversary, What Alice Forgot, The Hypnotist's Love Story, The Husband's Secret, Big
Little Lies and Truly Madly Guilty. The Husband's Secret is a worldwide bestseller which
has sold more than two million copies and been translated into over forty languages.
Big Little Lies is now an Emmy and Golden Globe-winning HBO series, produced by
and starring Nicole Kidman and Reese Witherspoon. Liane lives in Sydney with her
husband, son and daughter.

目录:

Nine Perfect Strangers_下载链接1_

标签

小说

Fiction

虚拟

英语学习

英文原版

http://www.allinfo.top/jjdd


英文

PsychologicalThriller

评论

属于那种看着挺无聊 但是也可以凑合着看 结果看着看着就看了一半了
这时候再弃也太晚了 没办法只好咬牙看下去了的书

-----------------------------
可能对她的下一本书的期望太大了，所以有点小失望。她的书总是在一个固定的场景里
，有一些人，各有各的期望，各有各的过去，各有各对生活的理解。听故事，还是很轻
松。

-----------------------------
2019_7 看过好几本Liane Moriarty
的书，这本是最不喜欢的，虽然基本上风格我都不太喜欢。

-----------------------------
Cringey AF! 和Big Little Lies一個套路but worse 不明白Nicole
Kidman為什麼連這一部也買了 互相支持本土作家嗎...#就不應該相信goodreads評分
#最憋的是一堆問題重重的人去到個resort居然沒一個人死誰想看他們bonding啊??
#甚至背景故事之間絲毫沒有關聯那請問我看到最後等的是什麼??

-----------------------------
最近看的几本英文书都需要动用强大的意志力。

-----------------------------
配合BBC《Getting high for
god》看简直要对西方文化丧失信心……你们太闲了好吗！！

-----------------------------
很喜欢的通俗作家Liane



Moriarty，这本新作的叙述风格仍然俏皮跳脱，但整个故事构思十分勉强，像用一把散
沙捏不出一个结实雪球。

-----------------------------
这部小说又是奔着拍连续剧写的，十几个主要人物每个人都展开的话可以拍好几季了…
…小说本身有点儿磨叽，九个人来到个“康复中心”，被神神叨叨的“主治”采用嗑药
疗法。结局皆大欢喜得有些太不出人意料，倒是结尾透露出的“主治”的一点信息略带
意外，也解释了她从来都不看的那些邮件。

-----------------------------
居然不是悬疑推理，而且好啰嗦啊，写几个人因为生活不如意去某个疗养中心放松心情
，我本以为会有什么谋杀惊悚……其实没有.....
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书评

康复中心的负责人竟然给有着各种各样问题的客人们使用了致幻剂LSD，这是以毒攻毒
的意思吗！不过前一阵刚看到这本书“How to Change Your Mind: What the New
Science of Psychedelics Teaches Us About Consciousness, Dying, Addiction,
Depression, and Transcendence” ，里...  
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